
Protokół Nr 36/18 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

 i Komisji Budżetu  

odbytego w dniu 1 lutego 2018 r. 
 

Posiedzenie komisji otworzył Pan Jan Szmuda – przewodniczący Komisji Infrastruktury 

i Ochrony Środowiska, który powitał radnych i zaproszonych gości.  

W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił 

zaplanowany porządek obrad, który przedstawia się następująco: 

 

Omówienie spraw bieżących dotyczących działalności gminy.   

 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłaszano uwag. Następnie Przewodniczący 

poszczególnych komisji przystąpili do zatwierdzenia protokołów z ostatnich posiedzeń.  

W wyniku przeprowadzonych głosowań przewodniczący Szmuda poinformował, 

że protokoły z ostatnich posiedzeń poszczególnych komisji zostały przyjęte jednogłośnie.  

 

  Jako pierwszy głos zabrał Pan Wójt, który nawiązał do tematu odbioru odpadów będącego 

przedmiotem dyskusji na ostatniej sesji Rady Gminy. Oznajmił, że zadanie związane z odbiorem 

odpadów komunalnych polega na tym, że musi się samofinansować. Toteż kwota z przetargu, 

którą przedstawiła firma Eko Region musi zostać rozłożona proporcjonalnie na mieszkańców 

gminy i to spowodowało podniesienie stawki opłat za odbiór odpadów. Kontynuując Pan Wójt 

nawiązał do przykładu gminy Szczerców, gdzie koszty odbioru odpadów są znacznie niższe. 

Oznajmił, że gmina Szczerców posiada udziały w spółce Eko Region co wpływa na wysokość 

kosztów związanych z odbiorem odpadów. W tym miejscu Pan Wójt poinformował, że na 

najbliższą sesję Rady Gminy zostanie zaproszony Prezes Eko Regionu, który przybliży 

mieszkańcom zasady i koszty związane z odbiorem odpadów.  

W temacie głos również zabrał Pan Piotr Wołosz – zastępca Skarbnika Gminy, który 

przypomniał, że Eko Region doposażył nasze gospodarstwa domowe w dodatkowe kosze oraz 

worki. 

Po wypowiedzi Pana Wołosza głos ponownie zabrał Pan Wójt, który oznajmił, że dzisiejsze 

spotkanie poświęcone jest realizacji zadania dot. budowy wodociągów na terenie gminy. Dodał, 

że w stosunku do grudnia 2016 r. (wtedy wykonany został kosztorys) ceny znacznie wzrosły. 

Dodał, że w budżecie gminy mamy zarezerwowaną kwotę ok. 2811 tys. zł, a rozstrzygnięcie 

przetargowe pokazało, że mamy zarezerwowane zdecydowanie za mało środków, gdyż najtańsza 

oferta wyniosła ok. 3500 tys. zł, gdzie okres gwarancyjny wynosi 72 m-ce, druga oferta 

dyktowała kwotę 3.900 tys. zł z 84 miesięcznym okresem gwarancyjnym, natomiast trzecia 

oferta wskazywała cenę ok. 6500 tys. zł z 84 miesięcznym okresem gwarancyjnym.   

Odnosząc się do powyższego Pan Wołosz oznajmił, że dokonał rozeznania w temacie z którego 

wynika, że koszty budowy wodociągów w ostatnim czasie znacznie wzrosły.  

W temacie głos zabrał również Pan Zbigniew Parzybut, który poinformował, że na wybór 

określonego oferenta w 60% wpływa cena wskazana w ofercie, a w 40 % wpływa długość 

gwarancji jaką daje wykonawca za wykonane zadanie.  

Odnosząc się do powyższego głos zabrał Pan Wójt, który oznajmił, że to Rada Gminy musi 

zadecydować, czy realizujemy zadanie związane z budową wodociągów, na które otrzymamy 

znaczne dofinansowanie, czy rezygnujemy z proponowanej dotacji i pozbawiamy ludzi 

możliwości korzystania z sieci wodociągowej. 

Kolejno głos zabrał Pan Wołosz, który przypomniał radnym, że ogłoszony będzie przetarg na 

ul. Nowy Rynek, dodał, że trzeba będzie również zabezpieczyć dodatkowe środki na wydatki 

oświatowe. Następnie oznajmił, że planowana inwestycja wodociągowa musi zostać w 80% 

sfinansowana w 2019 r., a pozostała część w 2020 r.  

Natomiast Pan Wójt poinformował, że został unieważniony przetarg na budowę sieci 

kanalizacyjnej w Widawie i przebudowanie sieci wodociągowej w Kocinie, dodał, że w tej 

sprawie zostanie ogłoszony kolejny przetarg. 



Do sprawy odniósł się również Pan Parzybut, który sugerował, że być może inne niż zawarte 

zapisy specyfikacji spowodowałyby większe zainteresowania oferentów. W tym miejscu dodał, 

że przygotowana specyfikacja określała jedną płatność ryczałtową za wykonane zadanie, dodał, 

że być może zaoferowanie płatności za wykonanie kolejnych etapów zadania zwiększyłoby 

zainteresowanie ze strony wykonawców. 

W temacie głos również zabrał radny Olejniczak, który podsumował powyższe twierdząc, 

że budowa wodociągu powinna być dla gminy priorytetem, gdyż wstydem jest aby w XXI wieku 

mieszkańcy nie mieli zapewnionego dostępu do wody.  

Wobec powyższego Przewodniczący Szmuda zarządził przeprowadzenie głosowania. 

W wyniku głosowania oprócz radnego Janiaka, który wstrzymał się od głosu, pozostali 

członkowie Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska i Komisji Budżetu obecni na 

posiedzeniu opowiedzieli się za realizacją inwestycji związanej z budową wodociągów na 

terenie gminy. 

Odnosząc się do przeprowadzonego głosowania Pan Wołosz – zastępca Skarbnika oznajmił, 

że opowiadając się za budową wodociągu, radni wyrazili zgodę na zaciągnięcie kolejnej 

pożyczki w wysokości 1700 tys. zł. 

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty – Pan Marcin Janiak 

zamknął obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 
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